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مشورت دادن به دولت سهم خواهي نيست
يک فعال سياسي اصلاح طلب درباره اينکه اين روز ها برخي از اصولگرايان 
، اصلاح طلبان را به سهم خواهي متهم مي کنند، گفت: هنگامي که دولت از 
اصلاح طلبان نظر مشورتي مي خواهد و آنان هم به دولت کمک مي کنند 
تا سال هاي پيش رو را به خوبي پشت سر بگذارد، به معناي سهم خواهي 
نيست.آذر منصوري در گفت و گو با ايلنا، اصلاح طلبان بعد از سال ۹۲ به 
اين نتيجه رسيدن آنچه که موفقيت شان را در انتخابات تضمين مي کند و 
باعث برداشتن يک گام رو به جلو مي شود در نظر گرفتن دو اولويت مهم 
همچون تقويت منافع ملي و سپس حفظ انسجام و ائتلاف است.او تاکيد 
کرد: اصلاح طلبان جز موفقيت کشور و آقاي روحاني در ۴ سال پيش رو 
به چيز ديگري فکر نمي کنند. جريان اصلاحات پيشنهادات خودشان را 
قاعدتا در خصوص کابينه و مسائل ديگر به دولت خواهند گفت و به راهي 
که تا کنون طي کرده پايبند است.عضو حزب اتحاد ملت ايران با اشاره به 
اين که نواصولگرايي از سوي برخي از اصولگرايان مطرح مي شود گفت: 
نواصولگرايي که مطرح مي شود خودش مي تواند يک شکاف عميق ايجاد 
کند آن هم باتوجه به اينکه برخي به س��مت پوپوليس��م در پيش هس��تند 
و اگر مقابل آن گرفته نش��ود براي جريان اصولگرايي مش��کلات زيادي 

را به وجود خواهد آورد.

خواهش ولایتی از ناطق نوری
رييس هيات موسس دانشگاه آزاد اسلامي خبر 
اس��تعفاي سيدحس��ن خميني از عضويت در 
هيات موسس دانشگاه آزاد اسلامي را تکذيب 
کرد و درعين حال گفت که از ناطق خواهش 
مي کني��م استعفايش��ان را پ��س بگيرند.به 

گزارش ايلنا، علي اکبر ولايتي در جمع خبرنگاران گفت: خوشبختانه روز 
گذشته کميته شوراي عالي انقلاب فرهنگي به آقاي رهبر راي مثبت داد 
و ايشان به عنوان رييس دانشگاه آزاد اسلامي منصوب شدند.او با تاکيد 
بر اين که خواستار تعطيلي هيچ واحدي در دانشگاه آزاد اسلامي نيست، 
درباره صحت استعفاي ناطق نوري از هيات موسس اين دانشگاه گفت: 
ايشان استعفا دادند اما اميدواريم استعفايشان را پس بگيرند و از ايشان 
خواهش مي کنيم که استعفايشان را پس بگيرند.رييس هيات موسس 
همچنين در مورد استعفاي سيدحسن خميني از هيات موسس دانشگاه 
آزاد اسلامي اعلام کرد: آقاي سيدحسن خميني استعفا نداده اند و به فعاليت 

خود در هيات موسس ادامه مي دهند.

اميدواري به ایجاد 160 هزار شغل در سال 96
معاون اجرايي رييس جمهور از کمک دولت به س��رمايه  ۲۴ هزار واحد 
اقتصادي در سراسر کشور خبر داد و اضافه کرد: يکي از برنامه ها تغيير 
در تکنولوژي توليد در واحدهاي اقتصادي است.به گزارش ايسنا، محمد 
شريعتمداري در جلسه ستاد اقتصاد مقاومتي خراسان رضوي با تاکيد بر 
اختيارات ستاد اقتصاد مقاومتي عنوان کرد: بنا بر نظر رهبري، ستاد اقتصاد 
مقاومتي نقش بن بست شکن را در کارهاي اقتصادي دارد و بسياري از 
تصميماتي که در اختيار دستگاه هاي ديگر است هم مي تواند جز مصوبات 
ستاد باشد، اگر جز اين بود تشکيل ستاد معني نداشت. وي گفت: نقشه راه 
توسعه اقتصادي خراسان رضوي در جلسات ستاد اقتصادي تهيه شد، به 
اين معنا که مي دانيم در کجا قرار داريم و مي دانيم که قرار است به کدام 
سمت برويم. اميدواريم اين برنامه در دولت دوازدهم نيز مورد توجه ستاد 

اقتصاد مقاومتي قرار گيرد.

پيشخوان

سياسي

س��خنگوي دولت گفت: متأس��فانه برخي از دوستان يک حرفي 
را مي پرانن��د و ديگ��ر دنب��ال آن را نمي گيرن��د. مثلًا مي گويند 
هزينه هاي جاري خيلي زياد اس��ت و آن را کم کنيم. ما تش��کر 
مي کني��م ول��ي فق��ط به ما مي گويند که ک��دام هزينه جاري را 
ک��م کني��م و به بخ��ش عمراني اضافه کنيم. از بازنشس��تگان 
آموزش و پروش يا از بهداش��ت و درمان و نيروهاي مس��لح و 

يا از سوبسيد گندم؟
به گزارش ايسنا، محمدباقر نوبخت در نشست خبري با رسانه ها 
درباره عملکرد هيأت 7 نفره نظارت بر قرارداد توتال گفت: اين 
هيأت تا الان دو جلس��ه برگزار کرده و همه مدارک در اختيار 
دادس��تان کل کش��ور قرار گرفته و براي رئيس قوه مقننه هم 
فرس��تاده شده، در اين جلس��ات تنظيم کنندگان قراردادها هم 
حضور دارند و به هر سوالي که پرسيده مي شود پاسخ مي دهند تا 
ابهامي وجود نداشته باشد. البته قرار نيست با انعقاد هر قراردادي 

يکديگر را زمينگير کنيم.
نوبخت در واکنش به خبري مبني بر تقاضاي دولت از يکي از 
مفسدين سابق اقتصادي براي کمک در بخش اقتصاد تصريح 
ک��رد: دول��ت يازده��م و دوازدهم براي بهبود وضع اقتصادي از 
دو مسير اعطاي تسهيلات بانکي به واحدهاي توليدي و اعطار 
اعتبارات دولتي به طرح هاي عمراني تلاش مي کند و مخدوش 
کردن اين فعاليت ها با چنين حرف هايي کار نادرس��تي اس��ت. 

مردم قبلًا هم از اين دست سخن ها شنيده اند. 
س��خنگوي دول��ت در واکن��ش ب��ه احتمال تحري��م ايران در 
کنگره امريکا و واکنش جمهوري اس��لامي تاکيد کرد:  هر نوع 
نق��ض برج��ام اعم از اعم��ال تحريم هايي که در برجام تکراري 
است و اعمال آن ها لغو شده، در داخل کشور گروهي آن را رصد 
مي کنن��د ضم��ن اينکه در خلال روزهاي گذش��ته در مجموعه 
۱+۵ با ايران موارد چگونگي اجراي برجام رسيدگي مي شود. از 
هيچ يک از حقوق ملي مان در اين قرارداد بين المللي نخواهيم 
گذشت و به محض اينکه گزارش هاي رسمي و مستند کارگروه 

را دريافت کنيم قطعا اقدام قاطع را انجام مي دهيم.
وي درباره بيانيه کاخ سفيد در موضوع شهروندان آمريکايي در 
زندانهاي ايران اظهار کرد: اينکه دولت آمريکا درباره احکامي که 
در دستگاه قضايي ايران صادر مي شود مداخله کند، بي اساس 
و ب��ي وج��ه اس��ت . م��ا اقدام خودمان را انج��ام مي دهيم و اين 
درش��ت گويي و حرف هابراي اولين بار نيس��ت و ما هم توجهي 

به حرف هاي غيرحقوقي نمي کنيم.

نوبخت درباره اظهارات وزارت نفت در موضوع افزايش مصرف 
بنزي��ن و اينک��ه ناش��ي از افزايش خودرو اس��ت گفت: وزارت 
نفت منطقي گفته و هر چه ماش��ين بيش��تري وجود داشته باشد 
سوخت گيري هم بيشتر مي شود. اينکه کارت سوخت مي تواند 

مصرف را کاهش بدهد طبيعي است.
وي در واکن��ش ب��ه اي��ن که آيا دولت برنام��ه اي براي افزايش 
بنزين و س��هميه بندي دارد، تصريح کرد: درباره محدود کردن 
مصرف و يا کاهندگي رش��د افزايش از طريق س��هميه بندي يا 

قيمت گذاري در دولت هيچ طرحي نداريم. 
نوبخ��ت درب��اره تبدي��ل ريال به تومان و مخالفت کميس��يون 
اقتصادي عنوان کرد: درست است که پول رسمي ما ريال است 
اما آيا واقعاً در دادوس��تد مردم با ريال کار مي کنند يا با تومان؟ 
ريال را حذف نکرديم بلکه ريال همان يک دهم تومان است. 
قرار هم نيس��ت که اس��کناس و مس��کوکات جديد ضرب شود. 
بلک��ه رفت��ه رفت��ه از اين به بعد مي توانيم با سياس��ت نو کردن 

اسکناس ها اين کار را بر اساس تومان انجام دهيم و قرار نيست 
3 هزار ميليارد تومان هزينه آن کنيم.

رئيس س��ازمان برنامه و بودجه در واکنش به طرح توزيع مواد 
مخ��در دولت��ي اظهار کرد: در اين زمينه نمايندگان مجلس بايد 
اظه��ار نظ��ر کنن��د و فکر نمي کنم واقعي��ت آن چيزي که گفته 

مي شود، باشد. 
سخنگوي دولت درباره احتمال وجود اقليت ها يا بانوان در کابينه 
آين��ده تأکي��د ک��رد: هيچ منع و تفکيکي براي حضور اقليت ها يا 
بانوان وجود ندارد و ملاک شايسته گزيني است که اميدواريم به 
نحو مناسبي اين چينش انجام شود. همه اين مسائل احتمالًا تا 
پايان اين ماه مشخص مي شود و اصلًا اين تفکيک ها در مسائل 

مذهبي، قومي، و جنسيتي وجود ندارد.
وي در واکن��ش ب��ه ط��رح تبديل س��ازمان برنام��ه و بودجه به 
وزارتخان��ه گف��ت: طبق اصل ۱۲6 قانون اساس��ي امور برنامه 
و بودجه کش��ور از وظايف رييس جمهور اس��ت که مي تواند به 

ف��رد ديگ��ري تفويض کند. اينکه اختي��ارات رييس جمهور به 
وزارتخانه اي داده ش��ود از بديهياتي اس��ت که اصلًا قابل طرح 

نيست و با اصل ۱۲6 قانون اساسي در تعارض است.
نوبخت درباره ديدار فراکس��يون اميد با رييس جمهور و مطرح 
ش��دن س��هم خواهي از سوي گروهي براي کابينه آينده تصريح 
کرد: رييس جمهور با هر سه فراکسيون شکل گرفته در مجلس 
ديدار داش��ته و اصلًا اين واژگان س��خيف درس��ت نيست. همه 
مي آيند و نظراتشان را مي گويند و چقدر خوب است که رييس 

جمهور حرف ها را مي شنود.
وي با اش��اره به صحبت هاي مطرح ش��ده در رس��انه ها و فضاي 
مج��ازي درب��اره کابينه آينده اظهار کرد: دولت گوش ش��نوايي 
براي حرف هاي تشکل هاي سازمان يافته درون و خارج مجلس 
دارد و اينها فرصت هايي براي منعکس شدن ديدگاه ها به رييس 
جمهور اس��ت. عدم تش��کيل جلس��ه با يک تشکل هم به معني 
بي توجهي نيست. رسانه ها و فضاي مجازي هم نظرات مختلف 
را منعکس مي کنند و ما از همه نظرات باخبر هس��تيم و طبق 

نظرات مختلف تصميم گيري مي شود.
سخنگوي دولت در پاسخ به اين که آيا ممکن است طرح تفکيک 
وزارتخانه ه��ا را پ��س بگيرد، عن��وان کرد: چرا پس بگيريم؟ در 
حالي که کميس��يون اصلي و بعضي کميس��يون ها آن را تأييد 
کرده اند. البته ممکن است اين طرح به آغاز دولت دوازدهم نرسد. 
کارآمدي هر مجموعه اي علاوه بر مدير به ساختار، سازماندهي 
و مأموريت آن وابس��ته اس��ت و تمام تلاش رييس جمهور اين 

است که خوب عمل شود تا بين مردم سرافراز باشد.
وي ادام��ه داد: م��ا در اي��ن چهار س��ال تجرب��ه  کرده ايم که اگر 
ام��ور بازرگان��ي از مباح��ث تولي��د و صنعت جدا باش��د موثرتر 
عم��ل مي ش��ود. ضمن احت��رام به نمايندگان س��وال مي کنم 
 ک��ه در اج��را دس��ت م��ا بيش��تر در کار اس��ت يا دوس��تان در

 صحن؟ 
وي در واکنش به طرح تحقيق و تفحص از سازمان هدفمندي 
يارانه ها نيز بيان کرد:  از نظر من در جايگاه حقيقي و به عنوان 
کس��ي که در مس��ائل تقنيني تجربه دارم اين مصاديق تحقيق 
و تفحص نيس��ت. همه کارهاي س��ازمان هدفمندي يارانه ها از 
سال 8۹ روي کاغذ مشخص است و منابع و مصارف مشخص 
شده که مجلس مي تواند اين گزارش را دريافت کند. همه چيز 
ش��فاف اس��ت و فکر نمي کنم مشکلي پيش بيايد چرا که خيلي 

چيز پيچيده اي نيست.

سخنگوي دولت روند بررسي وزراي آينده را تشريح کرد:

نظرات  تشکل هاي سازمان يافته فرصت   انعکاس  ديدگاه ها به رييس جمهور است

شايستگي، ملاک گزينش کابينه 

پرونده هاي انتخابات جمع و جور مي شودتبديل دستيار اقوام رييس جمهوري به معاونتخنثي سازي بيش از ۱۲۰ عمليات تروريستي 
وزير اطلاعات از خنثي س��ازي بيش از 
۱۲۰ عمليات تروريس��تي در چند س��ال 
اخير در کش��ور خبرداد.به گزارش ايلنا، 
حجت الاسلام سيدمحمود علوي گفت: 
با نقش بر آب ش��دن تمامي نقش��ه هاي 

شوم دشمنان، همه عاملان اين ترورهاي ناموفق دستگير شده 
ي��ا ب��ه هلاکت رس��يدند.وي با بيان اينکه ب��ه فضل الهي امروز 
هيچ گونه ناامني در هيچ نقطه از کشور وجود ندارد، اضافه کرد: 
سربازان گمنام امام زمان امروز چشم بينا و گوش شنواي ملت 
اس��ت و به هيچ قدرتي اجازه نفوذ در کش��ور و ايجاد خرابکاري 
نمي دهد.وزي��ر اطلاع��ات با اش��اره به به��ت و درماندگي دنيا از 
اقدامات س��ريع و تاکتيکي سيس��تم اطلاعاتي و امنيتي ايران 
گفت: وزارت اطلاعات افتخار دارد که علاوه بر تامين آرامش، 

امنيت را به نحو احسن حفظ کند.

عض��و کميته تعامل فراکس��يون اميد 
براي تش��کيل کابينه دوازدهم با بيان 
اينک��ه در جلس��ه اخير با رييس جمهور 
پيشنهاد شد دستيار ويژه رييس جمهور 
در امور اقوام و مذاهب به معاونت تبديل 

ش��ود، اعلام کرد: اهل س��نت دنبال سهم خواهي نيست و براي 
انتخاب کابينه بايد مرزهاي قوميتي، مذهبي و جنسيتي برداشته 
شود. عبدالکريم حسين زاده در گفت وگو با ايلنا، گفت: اگر کسي 
از جن��س خ��ود مردم مس��ئوليت معاونت اقوام، مذاهب و اديان 
را برعه��ده بگي��رد، بهتر مي توان��د ارتباط ميان مردم و دولت و 
حاکمي��ت را اس��تحکام ببخش��د.او با انتق��اد از برخي نگاه ها و 
برخوردهاي ناميمون درجه بندي  کردن شهروندان گفت: معاون 
رييس جمهوري در امور اقوام بايد تمام تلاش خود را در راستاي 

عملياتي کردن منشور حقوق شهروندي به کار ببندد.

دادس��تان کل کش��ور از جمع بن��دي 
پرونده هاي مربوط به انتخابات تا يکي 
دو ماه آينده خبر داد. حجت الاس��لام 
منتظ��ري اف��زود: در اين پرونده براي 
تعدادي قرار منع تعقيب و براي تعدادي 

نيز کيفرخواس��ت صادر ش��ده است.دادستان کل کشور درباره 
هدف بازديد از دادسراي رسانه گفت:در راستاي عمل به وظايف 
و سرکش��ي و بازديد از اين دادس��را و احوالپرس��ي همکاران 
که در اينجا زحمت مي کش��ند صبح امروز، به صورت س��رزده 
خدمت دوستان رسيديم و حتي خود دادستان محترم عمومي و 
انق��لاب ته��ران هم از بازديد س��رزده مطلع نبود.وي افزود: در 
اين ديدار تعدادي از پرونده ها را ديدم و با تعدادي از بازپرسان 
 محترم و دس��ت اندرکاران مرتبط با رس��انه و دادس��را صحبت

 کردم.

۲5۰ ريال سود خالص هر سهم در مجمع عمومي عادي ساليانه 
شرکت پالايش نفت اصفهان تقسيم شد

جلس��ه مجمع عمومي عادي س��اليانه صاحبان س��هام ش��رکت پالايش نفت 
اصفهان مربوط به سال مالي منتهي به 3۰ اسفند ۹۵،با حضور حدود 8۵/6۴ 

درصد از سهامداران برگزار شد.
 اين مجمع با حضور سهامداران و نماينده محترم سازمان بورس آقاي محسن 
انصاري مهياري و نماينده محترم موسسه حسابرسي هشيار بهمند )به عنوان 
حسابرس و بازرس قانوني شرکت (آقاي مصطفي باتقوا در محل سالن آمفي 

تئاتر شهرک شهيد محمد منتظري تشکيل گرديد.
پ��س از اح��راز ح��د نصاب قانوني و با توجه ب��ه مفاد ماده ۱۰۱ اصلاحيه قانون 
تجارت، آقاي حشمت اله ابراهيمي فرسنگي )نماينده کانون شرکتهاي سرمايه 
گذاري س��هام عدالت به نمايندگي از ش��رکتهاي س��رمايه گذاري اس��تاني( به 
عنوان رئيس جلسه و آقاي جليل رجب کردي )نماينده شرکت آواي پرديس 
سلامت( و آقاي سيد محسن موسوي )نماينده شرکت سرمايه گذاري اهداف( 
به عنوان نظار و آقاي مهدي صرامي فروشاني به عنوان منشي جلسه انتخاب 
گرديدند. س��پس رس��ميت جلس��ه توس��ط رئيس مجمع اعلام و دستور جلسه 

توسط منشي جلسه قرائت گرديد.
مصوبات مجمع : ���

  پس از قرائت دس��تور جلس��ه، مجمع وارد دس��تور جلس��ه گرديد. ابتدا گزارش 
فعاليت هيات مديره در رابطه با عملکرد و سپس گزارش حسابرس مستقل و 
بازرس قانوني درخصوص صورتهاي مالي سال مالي منتهي به ۱3۹۵/۱۲/3۰ 
قرائ��ت و مجم��ع پ��س از بحث و بررس��ي و انجام مذاک��رات لازم و با توجه به 
تکاليف و رهنمودهاي مندرج در صورت خلاصه مذاکرات مجمع، تصميمات 

ذيل را به اتفاق آراء اتخاذ نمود:
الف( صورت هاي مالي ش��رکت ش��امل ترازنامه، صورتحس��اب سود وزيان و 
صورت جريان وجوه نقد سال مالي منتهي به ۱3۹۵/۱۲/3۰، با توجه به تکاليف 
تعيين ش��ده صاحبان س��هام مندرج در صورت خلاصه مذاکرات مجمع، مورد 

تصويب قرار گرفت.
ب( در اجراي مواد ۹۰،۲3۹ و ۲۴۰ اصلاحيه قانون تجارت، مجمع مقرر نمود 
مبلغ ۲۵۰ ريال به عنوان سود خالص هر سهم بابت عملکرد سال مالي ۱3۹۵ 

تقسيم و در مهلت مقرر قانوني به سهامداران پرداخت گردد.
ج( موسسه حسابرسي هشيار بهمند بعنوان حسابرس مستقل و بازرس قانوني 
اصلي و موسس��ه حسابرس��ي بهمند بعنوان بازرس علي البدل ش��رکت براي 
س��ال مالي منتهي به ۲۹/۱۲/۱3۹6 انتخاب گرديد. مجمع اختيار تعيين حق 

الزحمه بازرس قانوني را در چارچوب قرارداد فيمابين به هيات مديره شرکت 
تفويض نمود.

د( روزنامه هاي اطلاعات و دنياي اقتصاد به عنوان روزنامه هاي کثيرالانتشار 
جهت درج آگهي هاي شرکت براي سال مالي منتهي به ۲۹/۱۲/۱3۹6 انتخاب 

شدند.
��� سند چشم انداز پالايشگاه اصفهان؛ دستيابي 

به استانداردهاي فرآورده هاي نفتي و زيست محيطي
س��ند چش��م انداز پالايش��گاه اصفه��ان در افق ۱۴۰۰ با تکي��ه بر ارزش هاي 
س��ازماني، س��رمايه هاي انساني و استفاده از فن آوري هاي نوين و دستيابي به 

استانداردهاي فرآورده هاي نفتي و زيست محيطي تدوين شده است.  
   مدير عامل ش��رکت پالايش نفت اصفهان با بيان اينکه بر اس��اس اين س��ند 

چشم انداز، اهداف کلان و همچنين برنامه هاي راهبردي شرکت تعريف شده 
اس��ت، ارتقاي عملکرد زيس��ت محيطي، ايمني و بهداش��ت و مسووليت هاي 
اجتماعي، مديريت و توسعه سرمايه هاي انساني، مديريت منابع آب و انرژي، 
تامي��ن خ��وراک و اس��تمرار توليد، ارتقاي ت��وان بازاريابي و فروش و همچنين 
پيش��گيري از بروز ش��رايط اضطراري و مديريت پيامدهاي ناش��ي از ش��رايط 
اضطراري بحران را از جمله اهداف کلان اين ش��رکت بر اس��اس س��ند چش��م 

انداز برشمرد. 
   لطفعلي چاوشي با بيان اينکه مهمترين چالش شرکت پالايش نفت اصفهان 
در س��ال هاي گذش��ته و برنامه هاي ميان مدت آتي، دستيابي به استانداردهاي 
جهاني فرآورده هاي نفتي و همچنين مباحث زيست محيطي است، افزود: در 
س��ند چش��م انداز پالايش��گاه اصفهان به صورت ويژه به اين دو موضوع توجه 
شده است. او با اشاره به اينکه با تاييد اداره کل حفاظت محيط زيست استان 
اصفهان شرکت پالايش نفت اصفهان از سال ۹۱ تا ۹۴ به دليل فعاليت هاي 

مطلوب زيست محيطي از فهرست صنايع آلاينده حذف شده بود، گفت: برغم 
انجام اقدامات موثرتر زيس��ت محيطي و از جمله اينکه در س��ال ۹۴، مجتمع 
بنزي��ن س��ازي ب��ا تولي��د ۱۰ ميليون ليتر بنزين طبق اس��تاندارد يورو ۴ در اين 
ش��رکت راه اندازي ش��د، بعد از ۴ س��ال دوباره پالايش��گاه اصفهان در فهرست 
صنايع آلاينده قرار گرفت؛ به طوريکه در س��ال ۹۵ اين ش��رکت ۹6 ميليارد 
توم��ان ع��وارض آلايندگي پراخت کرده و در همين حال هزينه هاي زيس��ت 
محيطي و مسئوليت هاي اجتماعي را هم ايفا نموده و مي نمايد.    مدير عامل 
ش��رکت پالايش نفت اصفهان با بيان اينکه مديريت منابع آب و انرژي يکي 
از چالش هاي ش��رکت پالايش نفت اصفهان اس��ت، افزود: بيش از 3۰ س��ال 
اس��ت پالايش��گاه اصفهان آب مورد نياز خود را براي توليد فرآورده هاي نفتي 
از زاين��ده رود تامي��ن مي کن��د که با قطع جريان آب در اين رودخانه با مش��کل 

زيادي مواجه ش��ده اس��ت. چاوش��ي گفت: پالايش��گاه اصفهان سالانه حدود 
8 ت��ا ۹ ميلي��ون مت��ر مکع��ب آب از زاينده رود برداش��ت مي کرد که اين ميزان 
برداشت کمتر از يک درصد ميزان آورد آب در زاينده رود بود. او با بيان اينکه 
چندين سال است که در زمان هاي قطع جريان آب در زاينده رود ، پالايشگاه 
اصفهان در تامين آب دچار مش��کل ش��ده و آب مورد نياز خود را از طريق چاه 
و ش��بکه ش��هري تامين مي کند، افزود: اين ش��رکت اخيرا به دليل نداشتن آب 
مورد نياز براي توليد فرآورده هاي نفتي و مباحث ايمني و آتش نشاني و خالي 
شدن مخازن آب، در مرز تعطيل شدن قرار گرفت؛ به طوريکه با درخواست از 
مديريت کل بحران اس��تان در اين باره جلس��ه اي تش��کيل و و ضعيت بحراني 
و اضطراري پالايشگاه تشريح شد. مدير عامل شرکت پالايش نفت اصفهان 
ادامه داد: پس از آن جلسه، وضعيت تامين آب پالايشگاه بهتر شد، ولي هنوز 
نتوانس��ته ايم مخازن را در حد اس��تاندارد آبگيري کنيم و از لحاظ تامين آب 
مخازن در وضعيت بحراني هستيم. چاوشي با اشاره به اينکه شرکت پالايش 

نفت اصفهان براي تامين آب مورد نياز خود در خريد و انتقال پساب فاضلاب 
سرمايه گذاري کرده است، گفت: اين شرکت ۲۲۰ ليتر بر ثانيه پساب از تصفيه 
خانه شاهين شهر خريده و براي خط انتقال، اجرا و تکميل پروژه تصفيه خانه 
آن حدود 6۰ميليارد تومان اعتبار مورد نياز اس��ت. وي در ادامه تامين خوراک 
و استمرار توليد را از ديگر چالش هاي شرکت پالايش نفت اصفهان دانست و 
افزود: در چند س��ال آينده نه تنها چنين نفت خامي وجود نخواهد داش��ت بلکه 
فرآورده هاي توليدي نيز قابل مصرف نخواهد بود و پالايشگاه اصفهان بايد با 
اجراي طرح هايي، آماده دريافت و تصفيه نفت خام س��نگين و در مقابل توليد 

محصولاتي با گوگرد کمتر باشد.
 مدير عامل ش��رکت پالايش نفت اصفهان با اش��اره به اينکه دولت در حال 
حاضر ۵ فرآورده اصلي و س��وخت هوايي توليدي پالايش��گاه را مي فروش��د 
افزود: دولت به تدريج از اين کار کناره گيري خواهد کرد و ما موظف خواهيم 
بود خودمان محصولاتمان را بفروش��يم که بايد زيرس��اخت هاي لازم براي 
بازارياب��ي و ف��روش محصولاتم��ان را مهيا کنيم. چاوش��ي با بيان اينکه ايجاد 
ارتب��اط ريل��ي پالايش��گاه اصفه��ان به آب هاي آزاد يک��ي از اقدامات لازم در 
ايجاد زيرس��اخت ها براي بازاريابي و فروش محصولات پالايش��گاه اصفهان 
اس��ت، گفت: ناچاريم پالايش��گاه اصفهان را که در مرکز کش��ور قرار دارد به 
آب هاي آزاد وصل کنيم که در اين رابطه مطالعات نيز انجام ش��ده اس��ت. او 
در ادام��ه، اج��راي پ��روژه ه هاي تصفيه گازوييل، يوتوليت��ي و مخازن، تقطير 
سوم )URP(، پروژه خط انتقال و تصفيه پساب شاهين شهر، طرح مطالعاتي 
احداث راه آهن و بهينه سازي واحد بازيافت و تکميل سيستمRO را از جمله 
۲6 پروژه در دس��ت اجرا و فعال پالايش��گاه اصفهان برش��مرد و افزود: براي 
 اج��راي اي��ن پروژه ه��ا ح��دود ۴۱۰۰ ميليارد تومان تامين اعتبار برآورد ش��ده 

است.
مدير عامل ش��رکت پالايش نفت اصفهان با بيان اينکه در ۲-3 س��ال گذش��ته 
ح��دود ي��ک هزار ميلي��ارد تومان براي اجراي طرح هاي پالايش��گاه اصفهان 
هزينه ش��ده و حداقل 3۰۰۰ ميليارد تومان اعتبار ديگر -به جز بخش تبديل 
نف��ت ک��وره- مورد نياز اس��ت که قس��مي از اعتب��ارات آن از محل اختصاص 
س��ود س��هامداران و قس��م ديگر از محل تس��هيلات بانکي تامين خواهد شد، 
وي افزود: تمام پروژه هاي تعريف ش��ده فوق براي اين اس��ت که پالايش��گاه 
اصفهان س��ودآور باش��د و بتواند در مقياس هاي بين المللي عملکرد مطلوب و 

توان رقابت داشته باشد.

شركت پالايش نفت اصفهان


